
 

Zápis zo zasadnutia 

Dozornej rady Slovenského olympijského a športového výboru   

zo dňa 4.12.2024 o 9:00 

 

Miesto konania: Slovenský olympijský a športový výbor, Olympijské námestie 1,  

831 04 Bratislava 

 

Prítomní: Anton Siekel, Ján Mižúr, Boris Čavajda, Ján Karšňák, Gábor Asványi, Iveta 

Lednická, Lucia Beláková 

 

Ospravedlnený: Richard Varga 

 

 

Program zasadnutia:                                   

 

1. Otvorenie 

2. Príprava ročnej závierky k 31.12.2024  

3. Informácia z priebežného auditu a informácia o čerpaní financií z príspevkov  

MCRaŠ SR ku dňu zasadnutia  

4. Príprava rozpočtu SOŠV na rok 2025 

5. Vyhodnotenie projektov organizácie za rok 2024 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

    

 

 

1. Otvorenie 

Predseda Dozornej rady SOŠV J. Mižúr na úvod privítal prítomných na zasadnutí a  

po kontrole uznášaniaschopnosti otvoril zasadnutie. 

 

 



 

2.  Príprava ročnej závierky SOŠV k 31.12.2024 

Riaditeľka ekonomického oddelenia Iveta Lednická informovala členov DR SOŠV, že 

dňa 11.11.2024 bol spracovaný príkaz prezidenta SOŠV na vykonanie inventarizácie 

pohľadávok a záväzkov ku dňu 31.12.2024. Dňa 7.11.2024 bola takisto menovaná aj 

komisia na výkon inventarizácie, resp. členovia škodovej a likvidačnej komisie. 

Dňa 26.11.2024 prebehla za prítomnosti audítora inventúra skladových zásob, ako aj 

inventúra všetkých pokladní. V sklade po OH v Paríži 2024 nebolo zanechaných veľa 

položiek.  

Dňa 3.12.2024 prebehla aj fyzická inventarizácia majetku. Všetko bolo riadne 

skontrolované audítormi. Výsledkom inventarizácie bude zoznam položiek, ktoré pôjdu 

na posúdenie škodovej a inventarizačnej komisií. Začiatkom roka 2025 sa zvolá 

zasadnutie škodovej a likvidačnej komisie.  

 

3. Informácia z priebežného auditu a informácia o čerpaní financií z príspevkov 

MCRaŠ ku dňu zasadnutia  

 

 I. Lednická uviedla, že predaudit prebehol v období od 25.11.2024 do 29.11.2024, 

pričom auditované boli mesiace január až september 2024. Audítorom boli zasielané 

dokumenty online pred auditom a taktiež boli poskytnuté vysvetlenia k ich otázkam 

a požiadavkám. Nedoriešené ostali len vyúčtovanie financií z olympijskej solidarity 

a vyúčtovanie príspevkov z Ministerstva cestovného ruchu a športu SR 

(„Ministerstvo“), ktoré budú predložené v záverečnom audite. 

 

Ďalej I. Lednická informovala, že s Ministerstvom bolo uzatvorených 7 zmlúv na 

poskytnutie dotácií v celkovej výške 3 163 874,- EUR, z ktorých ostáva na dočerpanie 

ku koncu roka ešte 416 628,22 EUR.  

 

 



 

4. Príprava rozpočtu SOŠV na rok 2025 

 

I. Lednická uviedla, že jednotlivé oddelenia SOŠV boli vyzvané na predloženie ich 

finančných požiadaviek. Návrh rozpočtu SOŠV na rok 2025 bude predložený vo 

februári na schválenie Výkonnému výboru SOŠV. 

Plánované príjmy predstavujú sumu 4 506 800,- EUR a plánované výdavky predstavujú 

sumu 5 074 936,- EUR, čo znamená schodok vo výške 568 136,- EUR. V rozpočte sú 

isté rezervy pri jednotlivých oddeleniach, čo umožňuje určité krátenie výdavkov, ďalšie 

príjmy závisia od schválenia novely zákona č. 440/2015 Z. z. o športe, taktiež sa ešte 

SOŠV môže uchádzať aj o ďalšie príspevky.  

 

5. Vyhodnotenie projektov organizácie za rok 2024 

 

SOŠV sa zameriavalo najmä na projekty, ku ktorým malo zazmluvnené finančné zdroje, 

a to najmä na OH Paríž 2024, Maison Slovaque 2024, Olympijský festival 2024, 

Olympijská štafeta 2024, Podpora Slovenského olympijského a športového múzea.  

 

6. Rôzne 

I. Lednická informovala, že po ekonomickej stránke sa dobre zvládli procesy okolo 

Maison Slovaque v Paríži. V tejto súvislosti bol SOŠV zaregistrovaný ako platca DPH 

vo Francúzsku. Boli vyriešené personálne a procesné otázky zamestnávania v zahraničí, 

takisto boli sprocesované všetky obstarávania, resp. zdôvodnenia priamych nákupov 

tovarov a služieb súvisiacich s Maison Slovaque a s účasťou výpravy na OH v Paríži 

2024.  

Ekonomické oddelenie zastrešuje aj ďalšiu fázu elektronizácie procesov = 

implementáciu elektronického obehu dokladov, pričom práve prebieha fáza procesného 

auditu. 



 

 7. Záver 

Predseda Dozornej rady SOŠV Ján Mižúr ukončil zasadnutie a poďakoval prítomným za 

účasť. 

 

Zapísala: Lucia Beláková, v. r. 

Overil: Ján Mižúr, v. r.  

 

 


